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ELŐLAP 
 

Berkenye Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 

7. számú  
 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
Készült: 2014. június 13-án megtartott képviselő-testületi ülésről. 
 
Ülés helye: Községháza Berkenye 
 
Jelen vannak:  Schmidt Józsefné polgármester 
                          4 fős képviselő-testületi tagságból 3 fő van jelen az alábbiak szerint:  

  Friesz György, Lovas József János, és Simák Márton László képviselők 
  Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 

 

Napirend: 
 
   1./ 2013. évi költségvetés végrehajtásáról szóló zárszámadási rendelet elfogadása 
  Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
  
 2./  Átfogó értékelés a településen 2013-ban végzett gyermekvédelmi és gyámügyi  

    feladatokról 
   Előadó: Árpásné Schlenk Judit  jegyző 
 

   3./  Beszámoló a közös önkormányzati hivatal 2013. évi munkájáról 
    Előadó: Árpásné Schlenk Judit  jegyző 
 

   4./  Különfélék 
   Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
               Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
 5./  Hatósági ügy tárgyalása  

    Előadó: Árpásné Schlenk Judit  jegyző 
 
 

 
Hozott határozatok:19/2014.(VI.13.) -28 /2014.(VI.13.) 
 
Hozott rendelet: 6/2014.(VI.14) rendeletet az önkormányzat 2013. évi költségvetésének 
        végrehajtásától. 
 
 
Zárt ülés volt. 
 
Zárt ülésen hozott határozat: 29 /2014.(VI.13.) 
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Berkenye Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 

7. számú  
 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
Készült: 2014. június 13-án megtartott  képviselő-testületi ülésről. 
 
Ülés helye: Községháza Berkenye 
 
Jelen vannak:  Schmidt Józsefné polgármester 
                          4 fős képviselő-testületi tagságból 3 fő van jelen az alábbiak szerint:  

  Lovas József János, Molnár Gábor, Simák Márton László képviselők 
Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
 

Schmidt Józsefné polgármester 18 óra 02 perckor megállapította, hogy az ülés határozatképes 
és azt megnyitotta, javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalására. 
A képviselőtestület a napirendi pontok megtárgyalásával egyhangúan egyetértett. 
 

 
   1./ 2013. évi költségvetés végrehajtásáról szóló zárszámadási rendelet elfogadása 
  Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
A napirend keretében a polgármester részletesen ismertette az elmúlt évben megvalósult 
fejlesztéseket és a pénzmaradvány okait, jónak ítélte meg az elmúlt gazdasági évet. Kérte a 
képviselőket a hiánymentesen elkészített költségvetési beszámoló elfogadására. 
 
A képviselőtestület ezután egyhangúan (4 igen, 0 nem, 0 tartózkodással) elfogadta a 
rendelettervezet és ezzel megalkotta a 6/2014.(VI.14) rendeletet az önkormányzat 2013. évi 
költségvetésének végrehajtásától. 
 
Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 
 
A rendelet egy példánya a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
 2./  Átfogó értékelés a településen 2013-ban végzett gyermekvédelmi és gyámügyi  

    feladatokról 
   Előadó: Árpásné Schlenk Judit  jegyző 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
A napirend keretében a jegyző elmondta, hogy a településen szerencsére kevés problémás ügy 
van, ezért a családgondozó segítségét kérik több hátrányos helyzetű felnőtt ügyében. 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem volt. 
 
A képviselőtestület ezután egyhangúan (4 igen, 0 nem, 0 tartózkodással) az alábbi határozatot 
hozta: 
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19/2014.(VI.13) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a községben 2013. 
évben végzett gyermekvédelmi tevékenységről szóló beszámolót elfogadja.  
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolókat a testületi határozat 
kivonatával együtt a Nógrád Megyei Kormányhivatal Szociális és 
Gyámhivatalának küldje meg.  
 
Felelős: jegyző  
határidő: azonnal 

 
 
 
   3./  Beszámoló a közös önkormányzati hivatal 2013. évi munkájáról 

    Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
A napirend kapcsán a polgármester elmondta, hogy ő úgy véli a berkenyei képviselő-testületre 
nem igazán vonatkozik, hogy itt parttalan viták lettek volna. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
A következő önkormányzati választáson is indulok még. Úgy érzem, hogy az elmúlt 
ciklusokban olyan vezetése volt a falunak – képviselők többségét is beleértve – akik 
önzetlenül tettek a faluért. A képviselők szinte mindig lemondtak az összes tiszteletdíjukról, 
én is mondtam le bizonyos célokra tiszteletdíjamról. Ezzel a falu fejlődését segítettük elő. 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem volt. 
 
A képviselő-testület a beszámolót egyhangúan (4 igen, 0 nem, 0 tartózkodással) elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta: 

 
 

20/2014.(VI. 13.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Berkenyei Közös 
Önkormányzati Hivatal munkájáról szóló beszámolót elfogadja.  
Kéri a jegyzőt, hogy a jövőben is gondoskodjon a hivatal jó színvonalon 
történő működéséről.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: jegyző  

 
 
 

   4./  Különfélék 
   Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
               Árpásné Schlenk Judit jegyző 
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A napirend keretében a jegyző elmondta, hogy mivel az Önkormányzat tagja az Észak-Kelet 
Pest és Nógrád megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi 
Önkormányzati Társulásnak a jogszabály szerint a társulási megállapodásokat felül kellett 
vizsgálni. Ez megtörtént, és ennek megfelelően az előterjesztésben foglaltak szerint el kellene 
fogadni az erről szóló döntést. 
 
A képviselőtestület ezután egyhangúan (4 igen, 0 nem, 0 tartózkodással) az alábbi határozatot 
hozta: 

 
 

21/2014.(VI.13.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztésnek 
megfelelő tartalommal elfogadja a módosított tartalmú és egységes 
szerkezetbe foglalt Észak-Kelet Pest és Nógrád megyei Regionális 
Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás 
társulási megállapodását, annak mellékleteivel együtt. Szintén az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadja továbbá az Észak-Kelet Pest és 
Nógrád megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi 
Önkormányzati Társulás Szervezeti és Működési Szabályzatát mellékletével 
együtt.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot az érdekelteknek küldje 
meg.  
 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester  
 
 

Schmidt Józsefné polgármester: 
A rendezési terv módosításánál az 1. körös vélemények visszaérkezésén túl vagyunk. Az 
előterjesztésben szerepel, hogy a környezeti vizsgálattal kapcsolatban mit tartalmaznak a 
visszaérkezett válaszok. 
Egyedül az Állami Főépítész írta azt, hogy az épített környezet védelme szempontjából 
szükségesnek tartja környezeti vizsgálat lefolytatását. 
Karácsony Ágnesnek az a véleménye, hogy a jelenlegi állapot szerint – mivel nem tudjuk, 
hogy konkrétan milyen üzem fog itt létesülni – nincs értelme a környezeti vizsgálat 
lefolytatásának. 
A képviselő-testületnek döntést kell hoznia a környezeti vizsgálat ügyében. Én is azt 
javaslom, hogy mivel nem ismert, hogy milyen ipari tevékenységet szeretnének folytatni a 
területen – emiatt nem tudjuk, hogy azok milyen hatást válthatnak ki – ezért értelmetlen a 
környezeti vizsgálat lefolytatása. 
Foglaljuk bele viszont a határozatunkba, hogy amennyiben konkrét jelentkező lesz, a 
vizsgálatot lefolytatjuk, így remélem a főépítésznek sem lesz kifogása. 
 
A képviselő-testület a polgármester véleményét támogatta, és ezután egyhangúan (4 igen, 0 
nem, 0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozta: 
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22/2014.(VI.13.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a nógrádi bekötőút 
mentén lévő 03/94-96 és 03/9-12 hrsz-ú területek ipari területté 
minősítésével kapcsolatban a módosítás miatt az önkormányzat nem tartja 
szükségesnek környezeti vizsgálat elkészítését, mivel a tervezett 
tevékenység egyelőre nem ismert – ezért a környezeti vizsgálat 
elkészítéséhez semmilyen adattal nem tud szolgálni – így értelmetlennek 
tűnik annak elkészítése. Amennyiben a területre konkrét jelentkező lesz, úgy 
abban az esetben elkészítettjük a környezeti vizsgálatot. 
Az egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 
2/2005.(I.11.) 5.§. (1) bekezdése szerint ebben az esetben megbeszélést 
tartunk az érintett szervekkel. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester  

 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
A gyógyszertárnak működéséhez szüksége van állandó internethasználatra, emiatt 
megrendeltem oda a szolgáltatást, amely mostantól az orvosi rendelőben is biztosítaná az 
internet elérhetőséget. Május 15-től a Comcast Kft. látja el tehát a Kossuth utca 38. szám alatt 
az internet szolgáltatást, ennek havidíja bruttó 6.500 Ft.  
Kérem a képviselőket, hogy hozzunk róla döntést, hogy ezt az önkormányzat költségvetéséből 
biztosítjuk. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúan (4 igen, 0 nem, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozta: 

 
 

23/2014.(VI.13.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete felkéri a 
polgármestert, hogy az orvosi rendelő és gyógyszertár internethasználatának 
biztosítása érdekében kössön szerződést a Comcast Kft.-vel. Az 
önkormányzat vállalja, hogy a díjat 6.500 Ft/hó költségvetésének terhére 
számla ellenében megfizeti. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 

Schmidt Józsefné polgármester: 
Az Ifjúság utcában lakik Madárné Dr. Papp Helga, akinek nemrégiben született meg 3. 
gyermeke. Szülei Papp Imre, és felesége Rákóczifalván laknak, de szeretnének településünkre 
költözni, hogy lányukat segíteni tuják. Kérték, hogy amíg berkenyén nem tudnak építeni vagy 
vásárolni megfelelő lakást, átmenetileg biztosítsunk részére a Petőfi utca. 17. szám alatti 
szolgálati lakás használatát. 
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Én javaslom, hogy maximum fél évre adjuk oda a lakást. Javaslom azt is, hogy a bérleti díj 
alacsony legyen, mert személyes beszélgetésünkkor Papp Imre elmondta, hogy Rákóczifalván 
aktív közéleti szerepet vállal, és amennyiben Berkenyére költöznek itt is közreműködnének 
kulturális rendezvényen, illetve újság készítésében. 
 
A polgármester javaslatot tett, hogy a bérleti díj havi 20.000 Ft összegű legyen – amely az 
ÁFA-t is magába foglalja – ezen felül a felmerült rezsiköltséget kellene még megfizetni a 
bérlőknek. A bérlet maximum 2015. május 31-ig terjedhet. 
 
Javaslat hangzott el arra vonatkozóan, hogy a bérlők a bérlet kezdetekor tegyenek le 100.000 
Ft összegű kauciót, amelyet kiköltözéskor visszakapnak, abban az esetben, ha minden 
rendben van és nincs olyan költség, amit abból még ki kell fizetni. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúan (4 igen, 0 nem, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozta: 

 
24/2014.(VI.13.) képviselő-testületi határozat 

 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete Papp Imre és neje 
kérelmének helyt ad, és átmenetileg lakásbérleti lehetőséget biztosít 
részükre, a Berkenye, Petőfi utca 17. szám alatti önkormányzati szolgálati 
lakásban. 
A bérlet legkésőbb 2015. május 31-ig tarthat, a bérleti díj összege havi 
20.000 Ft, ezen felül a bérlő köteles megtéríteni a beköltözés és kiköltözés 
között felmerült közmű díjakat. A bérlő a bérleti szerződés aláírásakor 
köteles az önkormányzatnak megfizetni 100 e forint kauciót, amelyet a 
bérlet megszűnésekor abban az esetben kap vissza, ha a továbbiakban nem 
merül fel semmilyen közműdíj, vagy javítási, helyreállítási költség. 
A testület felkéri a polgármester, hogy a bérleti szerződést a kérelmezővel 
fentieknek megfelelően kösse meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
A polgármester beszámolt arról, hogy 2014. május 24-én délután felhőszakadás volt a 
településen, és ennek következtében a temető alatti árok alatti ároknál a járdalapok 
feltorlódása miatt az Antalikék udvarát (Rákóczi utca 3.) elöntötte a víz, amely a vendégház 
udvarára (Rákóczi utca 1.) is átment. Antalikéknál a kerítést ki kellett dönteni ahhoz, hogy a 
víz az ingatlanról távozzon. A Rákóczi út elejét is iszap lepte el, és a sportpálya mögötti 
lefolyó is eldugult. A Bérc utcánál is nagyon sok víz zúdult le, amit az árok nem bírt 
elvezetni, ezért a Dózsa utca 8. szám alatti ingatlan udvarára tört be a víz. 
A polgármesterasszony tájékoztatta a képviselőket, hogy az elmondott események miatt 
milyen intézkedésekre volt szükség, és az milyen összegbe került, és hogy az esemény a 
katasztrófavédelemhez bejelentésre került.  
A polgármester ezután részletesen elmondta, azt is, hogy a jogszabály értelmében pályázatot 
lehetne benyújtani, annak mi az eljárási módja, és milyen iratokat, adatokat kell hozzá 
prezentálni. 
Megemlítette azt is, hogy a káresemény helyszínei nem önkormányzati tulajdonú ingatlanok, 
és ezért itt csak védekezési költségeket lehetne elszámolni, helyreállítási igénnyel az 
önkormányzat – mivel nem tulajdonos – nem léphet fel.  
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A képviselőknek ezután az volt a véleményük, hogy az ismertetett tények alapján nincs 
értelme Vis Maior pályázatot benyújtani. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúan (4 igen, 0 nem, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozta: 

 
25/2014.(VI.13.) képviselő-testületi határozat 

 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a 2014. május 24-
én történt felhőszakadás miatt – az előzetes igénybejelentés ellenére – nem 
kíván Vis Maior pályázatot benyújtani, mivel a káreseménnyel érintett 
területek nincsenek önkormányzati tulajdonban. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az érdekelteket értesítse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
A napirend keretében a polgármester beszámolt arról, hogy a faluközponttal kapcsolatos 
ÉMÁSZ munkálatok befejezésre kerültek. Az ÉMÁSZ elvágott kábelt, amely miatt 
magánterületen nem ég a villany. A kérdéses két oszlop kivételre került. A UPC szolgáltató 
úgy nyilatkozott, hogy 3 hónapra van szüksége ahhoz, hogy engedélyt szerezzen,  és a lógó 
vezetékeket eltűntesse. A két oszlop helyébe két kandelábert kell elhelyezni, mivel a 
közvilágítást biztosítani kell. Ezt a munkát az önkormányzatnak kell elvégeznie. A 
kandeláberek és hozzá tartozó anyagok beszerzési ára 1,2 millió forint. 
A polgármester kérte a képviselőket, hogy döntsenek a kandeláberek felállításáról. Elmondta, 
hogy a teljes költség nem fér bele a faluközpontra tervezett összegbe, ezért az utak felújítására 
tervezett összegből is kell ide fordítani. 
A képviselő-testület a polgármester által elmondottakat támogatta és egyhangúan (4 igen, 0 
nem, 0 tartózkodással) az alábbi döntés született: 
 
 

26/2014.(VI.13.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete engedélyezi, hogy 
a faluközpontban a kiváltott oszlopok helyére 2 kandeláber kerüljön 
elhelyezésre. A kandeláberek anyagköltsége egyrészt a faluközpontra 
történő fejlesztés költségéből 500 e Ft, másrészt az utak felújítására tervezett 
összegből 700 e Ft kerüljön felhasználásra.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon, és arról a testületnek számoljon be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Már az elmúlt ülésen is ismertettem a képviselő-testülettel, hogy a Sportegyesület 
eszközbeszerzésre és málnafesztivál tartására pályázatot nyert. A támogatást csak 
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számlakifizetés ellenében adják meg utólagosan kb. fél évre. Az összeget tehát meg kell 
előlegezni, mivel a sportnak nincs pénze erre. 
Kérem döntsünk abban, hogy az önkormányzat – amennyiben saját működését ez nem 
veszélyezteti – előlegezzen meg a Sportegyesület részére 5 millió 116 e forintot. 
 
A képviselő-testület a polgármester javaslatát támogatta és egyhangúan (4 igen, 0 nem, 0 
tartózkodással) az alábbi döntés született: 

 
27/2014.(VI.13.) képviselő-testületi határozat 

 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Sportegyesület 
részére – amennyiben saját működését ez nem veszélyezteti – előlegezzen 
meg eszközbeszerzés és málnafesztivál tartása címén nyertes pályázat 
támogatás előfinanszírozásához 5.116 e forintot. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésnek megfelelően kössön 
szerződést a Sportegyesület vezetőjével, hogy az összeg legkésőbb a 
támogatás megérkezését követően haladéktalanul az önkormányzat 
számlájára visszautalásra kerüljön. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Már a testületi üléseken is felmerült, hogy a megfelelő vízelvezetés érdekében az utakra 
víznyelőrácsokat kell készíteni. 
 
A polgármester ezután részletesen elmondta, hogy a temetőnél, az Ifjúság utcában és a Petőfi 
utca 43. szám előtti útszakaszon milyen víznyelőrácsokat kíván elhelyezni, és annak mennyi a 
költsége a beérkezett árajánlat alapján. 
 
A képviselőtestület támogatta a rácsok elkészítését, és azzal kapcsolatban (4 igen, 0 nem, 0 
tartózkodással) az alábbi határozatot hozza. 
 

28/2014.(VI.13.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete felhatalmazza 
polgármestert, hogy az általa ismertetett Ifjúság utcai (1 db), a temetőnél (2 
db) és a Petőfi utca 43. szám alatt (1 db) vízelvezető rács elkészítéséről 
gondoskodjon. A felmerülő kb. 320 e forint anyagköltség és kb. 300 e forint 
munkadíj költségét az önkormányzat a költségvetésében utak felújítására 
tervezett összegből kívánja finanszírozni. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
intézkedjen, és arról a testületnek számoljon be. 
 
Határidő: azonnal, értelemszerű 
Felelős: polgármester 
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A napirend keretében a polgármester beszámolt arról, hogy a fű kaszálása sok 
feladatot jelent, és melyik közmunkások végzik ezt a feladatot. 
 
A polgármester tájékoztatta arról is a testületet, hogy Lovassy Zsolt egy szobrot 
ajánlott fel, amely egy angyalt ábrázol, és Nagyboldogasszony ünnepén lesz 
felavatva. A szobor az orvosi rendelő melletti kútnál lesz elhelyezve, és tetőt kell 
csináltatni föléje. 
 
Szó esett arról is, hogy az Arany János utca az idén valószínűleg nem lesz 
megcsináltatva, mert nincs pályázati kiírás, és már nem is várható, hogy az évben 
lesz. Az útfelújításra szánt pénz egy része is másra kerül felhasználásra (pl temetői 
parkoló). Az ősszel azonban neki kell fogni az úttal kapcsolatos munkálatoknak, úgy, 
hogy legalább az árkot meg kell csinálni. 
 
A polgármester elmondta, hogy a községháza előtt a kövek felszedésre, 
megtisztításra, és újra lerakásra kerültek, továbbá a községháza épületének tetejét 
javítani kellett, amely összesen 100.000Ft-ba került, de ez kifizethető a 
karbantartásra tervezett összegből. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Az Ifjúság úti kátyúzást végzőket már szóban felszólítottam, hogy szavatosság címén 
javítsák meg azt a részt, ahol nem jól történt a kátyúzási munka, azonban meg kell 
keresni a számlát, és írásban is fel kell hívni Őket a javításra. 
 
A polgármester elmondta, hogy elkeseríti Őt, hogy az iskolában nagyon kevés 
gyermek lesz, mert a 10 nagycsoportosból csak 3 fő elsős lesz, a negyedik osztályba 
pedig csak 1 tanuló fog járni.  
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Az óvoda és iskola vezetője között nagyon rossz a kapcsolat véleményem szerint ez 
is okozza, hogy nem mennek a gyerekek a helyi iskolába. Az iskola sem nyit a falu 
felé, nyílt napot sem tartanak hiába kértem. 
 
A polgármester ezután hosszasan beszélt arról, hogy az önkormányzat mindent 
megtesz annak érdekében, hogy az iskola  fennmaradjon és működjön, kifejtette, 
hogy úgy érzi viszont, hogy a pedagógusok nem tesznek azért, hogy minél több 
gyerek járjon itt iskolába, és ne vigyék el innen a szülők a gyerekeket. 
 
 
 
A testület ezután hatósági ügy megtárgyalásával zárt ülésen folytatta munkáját. 
 

 
 

        Kmf. 
 
 
 
 
                    Schmidt Józsefné                                     Árpásné Schlenk Judit                                   
                        polgármester                                                     jegyző 
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A napirend keretében a polgármester részletesen ismertette, hogy a ravatalozó és környékének 
munkálatai befejeződtek. A temető mellett szeméttároló épül, és folyamatban van a volt 
játszótér helyén egy 14 autó befogadására alkalmas parkoló kialakítása is. Utat kell csinálni a 
kapuhoz a festékbolt útjától a szemetesig, továbbá a parkolót is le kellene aszfaltozni – ezt 
gyerekek is használhatnák például görkorcsolyázásra. 
Az Otisz Úttechnika Kft. már volt kint és a szintezésben segített nekünk, mert ha nem jó a 
szint, akkor addig elvégzett munkával is problémák vannak. A cég ajánlatot adott 
aszfaltozásra, egyrészt az útra 1 millió 300 e forint összegben, másrészt a parkolóra 2 millió 
300 e forint összegben. Ha ezt az összeget összeadjuk, akkor jócskán túlléptük a temetőre 
eredetileg tervezett 2 millió forintos keretünket. 
 
A képviselő-testület egyetértett a polgármester javaslatával és egyhangúan (4 igen, 0 nem, 0 
tartózkodással) az alábbi határozatot hozta: 
 
 

29/2014.(VI.13.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a temető melletti területen az ismertetett tervek alapján 
a hulladéktároló helyet építsen ki, annak megközelítéshez utat létesítsen, 
valamint 14 gépkocsi befogadására alkalmas parkolót alakítson ki a volt 
játszótér helyén. 
A tervezett munkálatok költségeit a képviselő-testület az alábbiak szerint 
fogadja el. 
Hulladéktároló kialakítása    Ft 
Út kialakítása és aszfaltozása    Ft 
Parkoló kialakítása és aszfaltozása   Ft 
A felmerülő költségeket ..................Ft összegben a temető felújítási 
munkálataira szánt keretből, ..................Ft-ot az utak felújítására szánt 
keretből kell fedezni. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
intézkedjen, és arról a testületnek számoljon be, szükség esetén 
kezdeményezzen átcsoportosítást. 
 
Határidő: folyamatos, és értelemszerű 
Felelős: polgármester 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

........../2014.(VI.13.) képviselő-testületi határozat 
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Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a 2014. évi költségvetésben az 
egyesületek és hagyományőrző szervezetek működési kiadásaik támogatására rendelkezésére 
álló keretet a beadott pályázatok alapján az alábbiak szerint osztja szét: 
 
Nógrádi Polgárőr Egyesület                                                              250.000 Ft, 
Nógrád Község Hagyományőrző Klub                                             180.000 Ft, 
Nógrád Sportegyesület                                                                      320.000 Ft, 
Nógrádi Önkéntes Tűzoltó Egyesület                                                230.000 Ft,  
Nógrád Szíve Hagyományőrző Baráti Kör Közhasznú Egyesület    180.000 Ft, 
Nógrádi Napraforgó Hagyományőrző és Szociális Egyesület          140.000 Ft. 
Összesen                                                                                          1.300.000 Ft 
 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntést az érdekeltekkel közölje.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 

27/2014.(IV.28.) képviselő-testületi határozat 
 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az egyesületek és hagyományőrző 
szervezetek részére adandó támogatással kapcsolatban az alábbi feltételeket határozza meg: 
- A támogatás működési célra adható a kérelemben megjelölt célra.  
- Amennyiben a támogatást nem a meghatározott célra szeretné felhasználni a támogatott ezt 
az önkormányzat felé mindenféleképpen jelezni kell.  
- A támogatást egy összegben, legkésőbb 2014. szeptember 30-ig kell átutalni a szervezetek 
részére.  
- A támogatást 2014. december 31-ig lehet felhasználni, és arról legkésőbb 2015. január 31-
ig el kell számolni a polgármester felé.  
 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltaknak megfelelően a 
26/2014.(IV.28.) határozat szerinti összegben, figyelembe véve a 9/2013.(X.29.) rendeletben 
foglaltakat egyenként kösse meg a támogatási megállapodást a szervezetekkel, és az abban 
foglaltak végrehajtásáról gondoskodjon.  
 
Határidő: 2014. június 30. és értelemszerű 
Felelős: polgármester 
 
 


